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PROTOKOL Nr 43
z XLIII sesji Rady Miasta Marki,

ktora odbyla si~ w dniu 26 czerwca 2013 roku

o godzinie 1300 XLIII sesje Rady Miasta Marki otworzyl Przewodniczacy Rady
Marcin Piotrowski, przywital wszystkich obecnych i stwierdzil quorum (listy obecnosci
radnych oraz gosci stanowia zalacznik nr 1 do protokolu: nieobecna D. Swieczkowska).
Nastepnie Przewodniczacy Rady przedstawil porzadek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Rozpatrzenie wniosk6w w sprawie zmian do porzadku obrad.
4. Zlozenie slubowania przez radnego.
5. Rozpatrzenie Sprawozdania Burmistrza Miasta Marki z wykonania budzetu miasta

Marki za 2012 rok:
a) przedstawienie przez Burmistrza Miasta Marki Sprawozdania z wykonania

budzetu miasta Marki za 2012 rok,
b) zapoznanie sie z opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie

w sprawie Sprawozdania,
c) zapoznanie sie z opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Marki,
d) zapoznanie sie z opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku

o nieudzielenie absolutorium,
e) dyskusja,
f) podjecie uchwaly w sprawie absolutorium.

6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Sprawy rome.
8. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt 3. Rozpatrzenie wnioskow w sprawie zmian do porzadku obrad.

Przewodniczacy Rady poinformowal, ze Sklad Orzekajacy Regionalnej Izby Obrachunkowej
w Warszawie dnia 25 czerwca 2013 roku uchwala nr Wa.237.2012 negatywnie zaopiniowal
wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Marki 0 nieudzielenie absolutorium Burmistrzowi
Miasta Marki z tytulu wykonania budzetu za 2012 rok; "C...) W ocenie Skladu Orzekajacego,
Rada Miasta Marki w zwiazku z wygasnieciem mandatu radnego p. Bogdana Chorosia,
zobowiazana byla uzupelnic sklad osobowy Komisji Rewizyjnej zgodnie z § 19 ust. 2 Statutu
Miasta Marki C... ). Zaniechanie powyzszego przez Rade Miasta stanowi istotne naruszenie
Statutu Miasta skutkujace niewaznoscia uchwaly Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Marki
z dnia 11 czerwca 2013 roku w sprawie nieudzielenia Burmistrzowi Miasta Marki
absolutorium z wykonania budzetu za 2012 rok."
Kopia uchwaly Kolegium RIO stanowi zalacznik nr 2 do protokolu.

W zwiazku z powyzszym Przewodniczacy Rady zlozyl dwa wnioski;
1) 0 zdjecie z porzadku obrad punktu 5. "Rozpatrzenie Sprawozdania Burmistrza Miasta

Marki z wykonania budzetu miasta Marki za 2012 rok C.•.)",
2) 0 uzupelnienie porzadku obrad 0 punkt pt. .Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie

zmiany uchwaly nr Il/5/2010 z dnia 14 grudnia 2010 roku w sprawie powolania
Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Marki" .

Nie zgloszono uwag do wnioskow.
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W zwiazku z awaria sytemu do glosowania, Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski
zarzadzil glosowanie przez podniesienie reki, w sprawie przyjecia wniosku 0 zdjecie
z porzadku obrad punktu 5. .Rozpatrzenie Sprawozdania Burmistrza Miasta Marki
z wykonania budzetu miasta Marki za 2012 rok (... )."

Glosowanie
za przyjeciem wniosku - 15
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 15. radnych.

Wniosek zostal przyjety, uzyskal poparcie bezwzglednej wiekszosci glosow ustawowego
skladu Rady.

W zwiazku z awaria sytemu do glosowania, Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski
zarzadzil glosowanie przez podniesienie reki w sprawie przyjecia wniosku 0 uzupelnienie
porzadku obrad 0 punkt pt. .Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zmiany uchwaly
nr Il/5/2010 z dnia 14 grudnia 2010 roku w sprawie powolania Komisji Rewizyjnej Rady
Miasta Marki."

Glosowanie
za przyjeciem wniosku - 18
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 18. radnych.

Wniosek zostal przyjety, uzyskal poparcie bezwzglednej wiekszosci glosow ustawowego
skladu Rady.
Projekt uchwaly w sprawie zmiany uchwaly nr IlI5/2010 z dnia 14 grudnia 2010 roku
w sprawie powolania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Marki zostanie rozpatrzony jako
punkt 5. porzadku obrad.

Porzadek obrad po zmianach przedstawial sie nastepujaco:
1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Rozpatrzenie wnioskow w sprawie zmian do porzadku obrad.
4. Zlozenie slubowania przez radnego.
5. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zmiany uchwaly nr IlI5/2010 z dnia 14

grudnia 2010 roku w sprawie powolania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Marki.
6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Sprawy rome.
8. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt 4. Zloienie slubowania przez radnego.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski przypomnial, ze zgodnie z art. 23a ust. 1 "Przed
przystapieniern do wykonywania mandatu radni skladaja slubowanie", wobec tego poprosil
wszystkich 0 powstanie, odczytal rote slubowania, a radny Grzegorz Chwiloc - Filoc
wypowiedzial slowa: "Slubuj(}. Tak mi dopomoz Bog".
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Rota slubowania:
" Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, slubuje uroczyscie obowiqzki radnego
sprawowac godnie, rzetelnie i uczciwie, majqc na wzgledzie dobro mojej gminy i jej
mieszkancow. "
Moina dodac:
" Tak mi dopomoz Bog. "

Pkt 5. Rozpatrzenie projektu uchwalv w sprawie zmiany uchwalv nr 11/5/2010 z dnia
14 grudnia 2010 roku w sprawie powolania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Marki.

Projekt uchwaly stanowi zalacznik ill 3 do protokolu.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski poinformowal, ze zgodnie ze Statutern Miasta
Marki kazdy Klub Radnych rna prawa zglosic kandydata na czlonka Kornisji Rewizyjnej.
Nastepnie zwr6cil sie do Przewodniczacego Klubu Radnych ,,0 Przyszlosc Marek"
o zaprezentowanie stanowiska w tej sprawie.

Czlonek Klubu radny Tadeusz Sklodowski zglosil kandydature radnego Dariusza Pietruchy
na czlonka Komisji Rewizyjnej.

Radny Dariusz Pietrucha wyrazil zgode,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil 10 minut przerwy w obradach, w celu
naniesienie poprawek do projektu uchwaly,

Po przerwie Przewodniczacy poinformowal, ze wniesione zostaly autopoprawki do projektu
uchwaly.
Nastepnie Przewodniczacy Rady, zgodnie z § 19 ust. 2 Statutu Miasta Marki, zarzadzil
glosowanie nad kandydatura radnego Dariusza Pietruchy na czlonka Komisji Rewizyjnej.

Radny Dariusz Pietrucha oswiadczyl, ze w momencie wyboru na czlonka Komisji Rewizyjnej
zrezygnuje z czlonkostwa w Komisji Oswiaty, Kultury i Sportu.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski przedstawil pisemne oswiadczenie radnego
Dariusza Pietruchy.
Oswiadczenie stanowi zalacznik ill 4 do protokolu.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie nad wyborem czlonka
Komisji Rewizyjnej.

Glosowanie
za wyborem radnego Dariusza Pietruchy na czlonka Komisji Rewizyjnej - 15
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 4
w trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

W zwiazku z bledem w wynikach glosowania Przewodniczacy Rady zarzadzil ponowne
glosowanie,

3



Glosowanie
za wyborem radnego Dariusza Pietruchy na czlonka Komisji Rewizyjnej - 16
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 4
w trakcie glosowania obecnych bylo 20 . radnych.

W zwiazku z brakiem opinii Komisji 0 projekcie uchwaly, w sprawie zmiany uchwaly
nr II/S/2010 z dnia 14 grudnia 2010 roku w sprawie powolania Komisji Rewizyjnej Rady
Miasta Marki, zgodnie z § 42 ust. 8, Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil
glosowanie w sprawie niezwlocznego przystapienia do rozpatrzenia inicjatywy
uchwalodawczej,

Glosowanie
za przystapieniem do rozpatrzenia inicjatywy uchwalodawczej - 20
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Rada Miasta zdecydowala 0 niezwlocznym przystapieniu do rozpatrzenia inicjatywy
uchwalodawczej.

Bunnistrz Janusz Werczynski pozytywnie zaopiniowal omawiany projekt uchwaly.

Przewodniczacy Rady odczytal projekt uchwaly w sprawie zmiany uchwaly nr II1S/2010
z dnia 14 grudnia 2010 roku w sprawie powolania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Marki
i zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly.

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 19
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 1
W trakcie glosowania obecnych bylo 20 . radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XLIII/339/2013 i stanowi zalacznik nr S do protokolu.

Pkt 6. Interpelacje i zapytania radnych.

Nie wplynela zadna interpelacja.

Pkt 7. Sprawy rozne.

l.Pan Marek Kroczek mieszkaniec Marek, Prezes Akcji Katolickiej Marki, czlonek Rady
Duszpasterskiej parafii p.w. Najswietszej Maryi Panny Marki Kosciola:

• zaprosil Wladze Samorzadowe na przywitanie Figury Matki Bozej Loretanskiej w parafii NMP Matki
Kosciola na dzien 12 sierpnia 2013 0 godzinie 17.00.

• poruszyl nastepujace kwestie:
,,1. Sprawa wychowania seksualnego w szkolach
- grupy : PONTON, Foki;
- ideologia gender;

4



- uczulenie dyrektorow szkol na tego typu dzialania Imam niepotwierdzone informacje, ze w jednej ze
szkol juz byly prowadzone lekcje pilotazowe przez grupy mlodziezowych edukatorow seksualnych,
<dzialo silt to na lekcjach religii. ..>
- utworzmy silne lokalne lobby przeciw tego typu praktykom;
- rodzice silt do mnie zwracaja 0 pomoc i reakcje.
2. 30. Rocznica II Pielgrzyrnki Jan Pawla II do Polski - Pielgrzymki Nadziei - :
- warto bylo wywiesic baner z papiezem, zakupiony przez Miasto w przeddzien beatyfikacji Jana
Pawla II, pieknie prezentowal silt na frontonie Ratusza;
- pokazac ponownie wystawe zawierajaca zdjecia mieszkancow naszego miasta z przejazdu Jana
Pawla II przez Marki w dniu 13 VI 1999 r.: Byles blisko, zaprezentowana mieszkancorn 2 kwietnia
2006 roku w I. rocznice smierci papieza. Od tego czasu uroslo nam nowe pokolenie mieszkancow,
o kilka tysiecy wzrosla liczba mieszkancow naszego miasta. Wystawa byla wykonana bardzo solidnie.
Mozna zaprezentowac j~ na przyklad na skwerze przed Urzedem Miasta,
- do konca tygodnia (29.06) trwa wystawa w Domu Sw. Siostry Faustyny w Ostrowku ukazujaca
zdjecia i wyb6r tekstow papieskich z Pielgrzymki Nadziei.
4.Wywoz smieci : harmonogram, przekaz informacji (powiadomienie listowne, np. razem z
wezwaniem do placenia podatkow):

- JAK B~DZIE FUNKCJONOWAL ODBIOR, PRAWIE KAZDEGO DNIA TYGODNIA, (w
roznych tygodniach miesiaca) ODPADOW SELEKTYWNYCH,

- odrzucenie przez RIO uchwaly:
(Uchwala Nr 10.214.2013 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej
w Warszawie z dnia 7 maja 2013 roku w sprawie orzeczenia niewaznosci Uchwaly Nr
XXXVIII/295/2013 Rady Miasta Marki z dnia 27 marca 2013 r. zmieniajacej uchwale Nr
XXXVI/282/2013 Rady Miasta Marki z dnia 6 lutego 2013 r. w sprawie ustalenia wzoru deklaracji 0

wysokosci oplaty
za gospodarowanie odpadami komunalnymi skladanej przez wlasciciela nieruchomosci. Czy pomimo

tej decyzji kontynuacja prac zwiazanych
z wdrazaniem ustawy nie spowoduje reperkusji ze strony RIO?)
- wykaz ulic w sektorach wedlug jakiego klucza zostal stworzony(dlaczego nie jest alfabetyczny)

- co zadecydowalo 0 wyborze firmy z Glinianki, oddalonej od Marek
041 km - najkrotsza (50 km - najdluzsza),
- GIODO moze skontrolowac, czy urzad posiada: Regulamin Swiadczenia Uslug Drogq Elektronicznq

i Polityke prywatnosci na stronie internetowej,
5.KANALIZACJA:

- odtwarzanie nawierzchni;
- zalewanie /zima rowniez, postawa antyobywatelska monitoringu, 0 podwykonawcy usuwajacego

awarie szkoda wspominac, czy zostaly wyciagniete konsekwencje)
uschlo drzewo w wyniku przemarzniecia, nawierzchnia betonowa takze ulegla zniszczeniu, wymarzla
rowniez trawa na trawniku - zamienionym w zamarzniety staw)
6.Nachodzenie posesji w godzinach wieczorowo nocnych przez panow .mierniczych", kontrolujacych

wykonanie prac w okresie zimowyrn przez inna firme miernicza, dzialajaca na polecenie starosty

powiatowego.

Bunnistrz Janusz Werczynski oswiadczyl, ze Dyrektorzy mareckich szk61 zapewnili,
ze w zadnej szkole nie mial miejsca taki fakt, tj. lekcje pilotazowe prowadzone przez grupy
mlodziezowych edukator6w seksualnych.
Bunnistrz poinformowal, ze:

• juz sa rozsylane indywidualne zawiadomienia 0 indywidualnym numerze rachunku,
na kt6ry nalezy wplacac oplaty za wyW6z smieci; sa tam rowniez zawarte infonnacje,
gdzie jest dostepny hannonogram wywozu smieci;

• 0 wyborze finny LEKARO zdecydowal przetarg.

W tym punkcie glos zabrali rowniez radni: Dariusz Pietrucha, Marcin Piotrowski, Pawel
Pniewski, Michal Jaroch oraz Burmistrz Janusz Werczynski
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Radny Dariusz Pietrucha zaproponowal, aby pan Marek Kroczek zlozyl pismo, z kt6rym
Rada Miasta sie zapozna i na kt6re otrzyma odpowiedz.

2.Radny Arkadiusz Werelichpowiedzial, ze:
1) bardzo duzym problemem jest brak wystarczajacej liczby stojak6w na rowery przy

szkolach; zdaniem radnego te sprawe nalezy potraktowac priorytetowo i zamontowac
te stojaki.

Radna Urszula Paszkiewicz zwrocila uwage, zc szkoly maja wazniejsze potrzeby niz stojaki
na rowery - to nie jest priorytet i mozna to wykonac w przyszlym roku.

Burmistrz Janusz Werczynski powiedzial, ze stojak6w jest malo, ale w tegorocznym budzecie
nie rna srodkow na zakup stojak6w; Burmistrz dodal, ze na poczatku lipca w Markach
zostanie uruchomiony pilotazowy program budowy monitorowanych, ogolnodostepnych
i bezplatnych parking6w rowerowych; zostaly wybrane trzy lokalizacje, usytuowane
w bezposrednim sasiedztwie przystank6w autobusowych.

2) wykonanie skrzyzowania ul. Sowinskiego z ul. Stawowa jest farsa - asfalt jest
niedokonczony, na skrzyzowaniu zalega woda, skrzyzowanie jest zle wyprofilowane.

Burmistrz Janusz Werczynski przypominal, ze to zadanie inwestycyjne dotyczylo budowy
chodnika, a prace na skrzyzowaniu sa robota dodatkowa; wykonanie nowego wyprofilowania
skrzyzowania byloby bardzo kosztowne, poniewaz w miejscu gdzie powinna przebiegac
droga sa kolizje z instalacjami podziemnymi np. studnia telekomunikacyjne, kt6re nalezalo by
przebudowac; podkreslil, ze przedsiewziecie nie jest zakonczone.

3) przejscie dla pieszych na ul. 11 Listopada konczy sie kaluza, zapadnieta studzienka,
zniszczonym chodnikiem; ta naprawa nie wymaga nakladow finansowych, ani
specjalnych projekt6w.

Burmistrz Janusz Werczynski powiedzial, ze najlepiej byloby wybudowac tam odwodnieni,
ale na to nie rna srodkow.

3.Radny Radoslaw Dec podziekowal panu Markowi Kroczkowi za wystapienie; w imieniu
Klubu Radnych PiS pogratulowal radnemu Grzegorzowi Chwiloc - Filoc objecia mandatu;
poprosil aby Przewodniczacy Rady w imieniu Klubu PiS podziekowal za dotychczasowa
prace panu Bogdanowi Chorosiowi. '

4.Burmistrz Janusz Werczynski udzielal odpowiedzi na pytania dotyczace odbioru przez
gmine smieci - harmonogramu odbioru smieci, liczby i sposobu dostarczania work6w,
uciazliwosc odbieranie odpad6w w sobote, kwestie odpad6w zielonych i mieszanych,
sposobu segregowania odpad6w, kt6re sformulowali radni: Dariusz Pietrucha, Maria
Przybysz - Piwko, Jacek Orych, Agnieszka Luzynska, Michal Jaroch, Elzbieta Brzozowska,
Tomasz Paciorek, Arkadiusz Werelich.

5.Radny Jacek Orych, zapytal 0 kwestie naboru do zer6wek i klas pierwszych szkol
podstawowych w zwiazku z docierajacymi informacjami od rodzic6w i srodowiska
nauczycielskiego, ze to Rada Miasta decyduje 0 utworzeniu dodatkowych oddzialow
szkolnych.

6



Burmistrz odpowiedzial, zc taka informacja jest nieprecyzyjna - oczywiscie Rada Miasta nie
podejmuje takich decyzji; w zwiazku z naborem do klas zerowych, dla ktorych nie rna
rejonizacji pojawiaja sie klopoty, poniewaz brakuje miejsc dla wszystkich chetnych, jednak
utworzenie kolejnych klas uniemozliwia brak przestrzeni.

-6.Radny Dariusz Pietrucha zapytal, kiedy odbedzie sie spotkanie z przedstawicielami
Ochotniczej Strazy Pozarnej w Markach?

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski odpowiedzial, zc na jedna z najblizszych seSJI
zostanie zaproszony Prezes Zarzadu OSP Andrzej Michalski.

7.Radny Grzegorz Miechowicz powiedzial, ze nadal na skrzyzowaniu ul. Pilsudskiego
i Wspolnej jest bardzo niebezpiecznie.

Radny Arkadiusz Werelich poinformowal, ze w tej kwestii interweniowal u Wojewody
Mazowieckiego Jacka Kozlowskiego; obecnie przygotowywany jest raport Policji dotyczacy
wypadkow na tym skrzyzowaniu w latach 2012/2013; Generalna Dyrekcja Drog Krajowych
i Autostrad zapewnia, ze wszelkie procedury bezpieczenstwa spelnia to skrzyzowanie,
a najlepszym rozwiazaniem bylaby kompleksowa przebudowa skrzyzowania, ale to ogromne
koszty.

Burmistrz Janusz Werczynski powiedzial, ze w sprawie tego skrzyzowania trwa
korespondencja; wiele wskazuje na to, ze nowe ustawienie sygnalizacji swietlnej na tym
skrzyzowaniu jest przyczyna wypadkow i kolizji.

Radny Pawel Pniewski poinformowal, ze pani Senator Anna Aksamit rowniez wystapila do
GDDKiA w Warszawie z pismem w sprawie tego skrzyzowania.

8.Radna Maria Przybysz - Piwko poinformowala, ze patronat nad Konkursem "Jestem
uczniem Jana Pawla II" przyjal Arcybiskup Henryk Hoser;
konkurs odbedzie sie 22 pazdziernika 2013 roku

9.Radna Agnieszka Luzynska zwrocila sie z prosba 0 przygotowanie sprawozdania
dotyczacego podlaczania sie mieszkancow do kanalizacji.

Burmistrz Janusz Werczynski powiedzial, ze z raportow wynika, ze mieszkancy przylaczaja
sie do kanalizacji; obecnie mamy dofinansowanie na okolo 2000 przylaczy i na kolejne 2000
zlozony zostal wniosek; niedobra informacja z NFOSiGW jest to, w przyszlym roku
prawdopodobnie nie bedzie juz programu finansowania przylaczenia sie do sieci
kanalizacyjnej.

lO.Przewodnicz,!-cy Rady Marcin Piotrowski przedstawil:
• zawiadomienie Wojewody Mazowieckiego 0 przeprowadzeniu kontroli sprawdzajacej

w przedmiocie realizacji zadan dotyczacych przyjmowania oraz zalatwiania skarg
i wnioskow przez Rade Miasta (kopia pisma stanowi zalacznik nr 6 do protokolu);

• do wiadomosci Rady Miasta Marki pismo pani B. Dorobek skierowane do Starosty
Powiatu Wolominskiego w sprawie podciecia galezi drzew rosnacych za ogrodzeniem
jej posesji (kopia pisma stanowi zalacznik nr 7 do protokolu);

• pismo pana M. Bugajskiego - brak adresu do korespondencji - dotyczacym ,,(... )
uchybien pracy Urzedu (... )" m.in .: na chodniku stoja 3, 4 stare auta, rozwalajacy sie

7



budynek starej przychodni, odrapane kamienice, brak laweczek, kwiat6w i trawnik6w,
zaniedbana zielen przy lokomotywie; cyt. ,,(... ) Pan Burmistrz juz tym razem nie
powinien otrzymac absolutorium. (... )"; (kopia pisma stanowi zalacznik nr 8 do
protokolu);

• przekazana przez Urzad Marszalkowski Wojew6dztwa Mazowieckiego w Warszawie
skarge pana J. Krynskiego na Burmistrza Miasta Marki w zwiazku zalewaniem jego
posesji (kopia pisma stano wi zalacznik nr 9 do protokolu);

• przekazanie przez Mazowieckie Kuratorium Oswiaty w Warszawie pismo pani
R. Nowak przeslane przez Prokurature Rejonowa w Wolorninie dotyczace m.in.
organizacji pracy w Szkole Podstawowej nr 1 w Markach (kopia pisma stanowi
zalacznik nr 10 do protokolu),

Protokoly glosowan elektronicznych stanowia zalacznik nr 11 do protokolu,

Pkt 8. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1600 Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zamknal XLIII sesje Rady Miasta
Marki.

protokolowala

Gl6wn)J;:! ;.cJal1sta
mgr Mdf;;~ Mincberg
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